

kamcoinvest.com

Date:

2023/08/10

التاريخ:

Reference:

2023/652

المرجع:

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

المحترمين

السادة/ بورصة الكويت

دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

<u>Disclosure of Material Information:</u>

<u>Results of Board of Directors Meeting held on</u>

10 August 2023

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 10 أغسطس 2023

Reference to the above and to the requirements of Clause (27) of Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات البند (27) من المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

Faisal M. Sarkhou

Chief Executive Officer

فيصل منصور صرخوه الرئيس التنفيذي





Kamco Investment Company K.S.C. (Public)
Regulated by Kuwait's Capital Markets Authority & Central Bank of Kuwait
C.R. No. 74545, Est. 1998, authorized, Issued & paid-up capital KWD 34,233,263.300
Al-Shaheed Tower, Khaled Bin Al-Waleed Street, Sharq, Kuwait P.O.Box 28873
Safat, 13149 Kuwait - Tel. (965) 2233 6600, Fax (965) 2244 5918

شركة كامكبو للاستثمار ش.م.ك. (عاملة) مرخصة من قبل هيئة أساورة المال الكويتية وبنك الكويت المركزي سجل تجاري 74545، تاريخ التأسيس 1998، رأس المال المصرع به والمصدر والمدفوع 28873، 233,233,233 د.ك. برج الشهيد، شارة خالد بن الوليد، شرق، الكويت ص.ب.28873 الصفاة) 13149 الكويت تلفون 6060 (233 (605) فاكس 5918 (244 (965)

الطفا



Disclosure of Material Information Form

Date	10 August 2023
Name of the listed company	Kamco Investment Company K.S.C (Public)
Material information	We inform you that the Board of Directors of Kamco Investment Company K.S.C (Public) (" Kamco Invest ") held its meeting on Thursday, 10 August 2023 at 1:00 pm, where the following items were approved: > Interim Reviewed Financial Statements for the financial quarter ended 30 June 2023. > Other items on the agenda.
Significant effect of the Material Information on the Financial Position of the Company	Not Applicable

